
ПРОТОКОЛ 
пленарного засідання дев’ятнадцятої сесії Белградської районної ради Одеської області 

¥Ш скликання

14 березня 2024 року м. Болград, просп. Соборний, 149
Каб. № 206
Початок - 10 год. 00 хвилин
Всього депутатів у районній раді 42 
Присутні на початок пленарного 
засідання сесії 35 депутатів

Відкрив пленарне засідання дев’ятнадцятої сесії Белградської районної ради 
Одеської області VIII скликання голова районної ради Михайло САДАКЛІЄВ, який 
повідомив про проведення відповідно до пункту 4.3., підпунктів 4.3.1., 4.7.7., 4,7.8., 4.7.9. 
Регламенту Белградської районної ради Одеської області VIII скликання пленарного 
засідання дев’ятнадцятої сесії в режимі відео-конференції з використанням програмного 
забезпечення «ZOOM» та доручив виконавчому апарату районної ради провести реєстрацію 
депутатів.

Працівниками виконавчого апарату за дорученням голови районної ради проведена 
поіменна реєстрація депутатів районної ради, які приймають участь у пленарному засіданні 
дев’ятнадцятої сесії в режимі відео-конференції.

За результатами поіменної реєстрації у пленарному засіданні дев’ятнадцятої сесії 
районної ради приймають участь 35 депутатів.

Голова районної ради Михайло САДАКЛІЄВ повідомив, що кворум, необхідний для 
початку роботи проведення засідання є, та оголосив пленарне засідання дев’ятнадцятої сесії 
Белградської районної ради Одеської області VIII скликання відкритим.

Лунає ГІМН

Головуючий:
- повідомив про участь у пленарному засіданні дев’ятнадцятої сесії районної ради - 

голови Белградської районної державної (військової) адміністрації Михайла 
ШАРАФАНЕНКО, прокурора Белградської окружної прокуратури Вадима БУЛГАР, 
заступника начальника Белградського РВП ГУНП в Одеській області Сергія РАПОВА, 
працівників структурних підрозділів Белградської районної державної (військової) 
адміністрації та працівників виконавчого апарату районної ради.

Михайло САДАКЛІЄВ запропонував хвилиною мовчання вшанувати світлу пам’ять, 
громадянську відвагу і самовідданість, силу духу, стійкість та героїчний подвиг воїнів, 
полеглих під час виконання бойових завдань із захисту державного суверенітету 
та територіальної цілісності України, мирних громадян, які загинули унаслідок збройної 
агресії російської федерації проти України

Хвилина мовчання

і



Г оловуючий:

- нагадав депутатам, що рішення з процедурних питань вважається прийнятим 
за умови підтримки більшістю від числа депутатів, які беруть участь в роботі пленарного 
засідання дев’ятнадцятої сесії, а з питань порядку денного рішення вважається прийнятим за 
умови підтримки більшістю від загального складу депутатського корпусу - не менше 22 
голосів «за»;

- запропонував обрати секретаріат пленарного засідання дев’ятнадцятої сесії районної 
ради з числа депутатів районної ради, особисто присутніх на пленарному засіданні 
дев’ятнадцятої сесії районної ради у малій залі засідань районної ради у кількості трьох 
депутатів у складі: АВРАМОВОЇ Марії, НАСИПАНОГО Івана, ЖЕЛЯСКОВОЇ Тетяни 
та нагадав, що секретаріат пленарного засідання сесії районної ради відповідно до пункту 
4.6.4 Регламенту районної ради здійснює фіксування результатів голосування з процедурних 
питань та поіменного голосування, оформлення протоколів поіменного голосування 
депутатів районної ради з питань порядку денного пленарного засідання сесії районної ради.

Заперечень та зауважень від депутатів районної ради стосовно кількісного 
та персонального складу запропонованого секретаріату пленарного засідання дев’ятнадцятої 
сесії не надійшло.

Головуючий оголосив проведення процедури голосування за обрання 
запропонованого секретаріату пленарного засідання дев’ятнадцятої сесії районної ради.

Підсумки голосування:
«За» - 34, «Проти» - 0, «Утримались» - 0, не голосували -1.

До секретаріату пленарного засідання дев’ятнадцятої сесії районної ради обрані 
депутати районної ради АВРАМОВА Марія, НАСИПАНИЙ Іван, ЖЕЛЯСКОВА Тетяна.

Перед початком пленарного засідання голова районної ради Михайло САДАКЛІЄВ 
надав слово голові Белградської районної державної (військової) адміністрації Михайлу 
ПІАРАФАНЕНКО який зазначив, що дуже важливо що депутати виконують свою роботу 
та не зважаючи на обмеження, які виникли у зв’язку з військовою агресією росії, кворум 
є та пленарні засідання районної ради проводяться. Михайло Володимирович відмітив що та 
робота, яка на сьогоднішній день проводиться спільно з районною радою дійсно дає певні 
результати, були проведенні ряд засідань з територіальними громадами району та службами 
автомобільних доріг. Завдяки спільній роботі Белградської РВА, Одеській ОДА та Служби 
місцевих доріг було визначено п’ять першочергових ділянок доріг в громадах району, 
на яких будуть проведені роботи з забезпечення проїзного стану та ремонту за кошти 
державного бюджету. До зазначених ділянок увійшла і ділянка дороги від села Мирнопілля 
до міста Арциз протяжністю 9 км, з приводу якої депутати Белградської районної ради 
готують звернення до Одеської обласної державної (військової) адміністрації та Державне 
підприємство «Служба автомобільних доріг».

Крім того, деякі ділянки доріг планується відремонтувати на умовах співфінансування 
з місцевих бюджетів громад.

Також Михайло Володимирович зазначив, що Белградською РВА готується проект 
Програми економічного та соціального розвитку Белградського району на 2024-2025 роки, 
який планується затвердити на наступному пленарному засіданні сесії районної ради.

Михайло ШАРАФАНЕНКО подякував депутатам районної ради та побажав плідної 
роботи.

Голова районної ради нагадав депутатам районної ради, що їм були направлені 
для ознайомлення в електронному вигляді порядок денний та проекти рішення пленарного 
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засідання дев’ятнадцятої сесії районної ради та запропонував прийняти за основу порядок 
денний пленарного засідання дев’ятнадцятої сесії районної ради.

Секретаріатом проведено поіменне голосування за прийняття за основу порядку 
денного пленарного засідання дев’ятнадцятої сесії районної ради.

Підсумки голосування:
«За» -35, «Проти» - 0, «Утримались» - 0, не голосували - 0.

Прийнято за основу наступний порядок денний пленарного засідання дев’ятнадцятої 
сесії районної ради.

1. Про звіт голови Белградської районної ради про свою діяльність за 2023 рік 
Доповідач: Михайло САДАКЛІЄВ - голова Белградської районної ради

2. Про стан виконання Приграми розвитку та функціонування української мови 
як державної в усіх сферах суспільного життя в Белградському районі на 2023-2025 
роки у 2023 році»
Доповідач: Дмитро ДІМИТРОВ - начальник відділу освіти, охорони здоров 'я, культури та 
спорту Белградської районної державної (військової) адміністрації

3. Про інформацію Белградського районного відділу поліції ГУНП в Одеській 
області про стан законності, боротьби із злочинністю, охорони громадської безпеки 
і порядку на території Белградського району за 2023 рік
Доповідач: Сергій РЯПОВ - заступник начальника Болградського РВП ГУНП в Одеській 
області

4. Про інформацію Белградської окружної прокуратури щодо результатів 
діяльності на території Болградського району за 2023 рік
Доповідач: Вадим БУЛГАР - прокурор Белградської окружної прокуратури

5. Про звернення депутатів Белградської районної ради щодо ремонту ділянки 
дороги від с. Мирнопілля до м. Арциз

Доповідач: Михайло САДАКЛІЄВ - голова Белградської районної  ради

6. Про депутатські запити депутатів районної ради

7. Різне

7.1. Інформація щодо реагування на депутатські запити депутатів 
Белградської районної ради прийняті на попередніх пленарних засіданнях.

Доповідач: Ольга СТОЙНОВА - начальник загального відділу виконавчого апарату 
Белградської районної ради

Доповнення та зміни до порядку денного пленарного засідання дев’ятнадцятої сесії 
районної ради надійшли від депутата Белградської районної ради Ігоря ЛАДО, щодо 
включення в порядок денний пленарного засідання дев’ятнадцятої сесії питання «Про 
звернення до Кабінету Міністрів України, Міністерства охорони здоров’я України 
щодо включення Комунального некомерційного підприємства «Арцизька центральна 
опорна лікарня» Арцизької міської ради до переліку закладів охорони здоров’я, 
визначених для надання медичних послуг за пакетом «Готовність до надання медичної 
допомоги в надзвичайних ситуаціях» та визначити доповідачем з цього питання депутата 
районної ради Ігоря ЛАДО.
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Проведено поіменне голосування за пропозицію депутата районної ради Ігоря ЛАДО 
щодо доповнення та змін до порядку денного пленарного засідання дев’ятнадцятої сесії 
районної ради.

Підсумки голосування:
«За» -33, «Проти» - 0, «Утримались» - 2, не голосували - 0.

Доповнення та зміни до порядку денного пленарного засідання дев’ятнадцятої сесії 
районної ради надійшли від депутата Белградської районної ради Ігоря ЛАДО, щодо 
включення в порядок денний пленарного засідання дев’ятнадцятої сесії першим питанням 
«Про звернення до Кабінету Міністрів України, Міністерства охорони здоров’я 
України щодо включення Комунального некомерційного підприємства «Арцизька 
центральна опорна лікарня» Арцизької міської ради до переліку закладів охорони 
здоров’я, визначених для надання медичних послуг за пакетом «Готовність до надання 
медичної допомоги в надзвичайних ситуаціях».

Проведено поіменне голосування за пропозицію депутата районної ради Ігоря ЛАДО 
щодо змін до порядку денного пленарного засідання дев’ятнадцятої сесії районної ради.

Підсумки голосування:
«За» -20, «Проти» - 7, «Утримались» - 8, не голосували - 0.

Проведено поіменне голосування за прийняття в цілому порядку денного пленарного 
засідання дев’ятнадцятої сесії районної ради.

Підсумки голосування:
«За» - 34, «Проти» -1, «Утримались» - 0, не голосували - 0.

Затверджений в цілому порядок денний пленарного засідання дев’ятнадцятої сесії 
районної ради:

1. Про звіт голови Белградської районної ради про свою діяльність за 2023 рік
Доповідач: Михайло САДАКЛІЄВ - голова Белградської районної ради

2. Про стан виконання Приграми розвитку та функціонування української мови 
як державної в усіх сферах суспільного життя в Белградському районі на 2023-2025 
роки у 2023 році»

Доповідач: Дмитро Д1МИТРОВ - начальник відділу освіти, охорони здоров 'я, культури 
та спорту Белградської районної державної (військової) адміністрації

3. Про інформацію Белградського районного відділу поліції ГУНП в Одеській 
області про стан законності, боротьби із злочинністю, охорони громадської безпеки 
і порядку на території Белградського району за 2023 рік

Доповідач: Сергій РЯПОВ - заступник начальника Белградського РВП ГУНП в Одеській 
області

4. Про інформацію Белградської окружної прокуратури щодо результатів діяльності 
на території Белградського району за 2023 рік

Доповідач: Вадим БУЛГАР - прокурор Белградської окружної прокуратури

5. Про звернення депутатів Белградської районної ради щодо ремонту ділянки 
дороги від с. Мирнопілля до м. Арциз

Доповідач: Михайло САДАКЛІЄВ - голова Белградської районної ради

4



6. Про звернення до Кабінету Міністрів України, Міністерства охорони здоров’я 
України щодо включення Комунального некомерційного підприємства «Арцизька 
центральна опорна лікарня» Арцизької міської ради до переліку закладів охорони 
здоров’я, визначених для надання медичних послуг за пакетом «Готовність до надання 
медичної допомоги в надзвичайних ситуаціях

Доповідач: Ігор ЛАДО - депутат Белградської районної ради

7. Про депутатські запити депутатів районної ради

8. Різне

8.1. Інформація щодо реагування на депутатські запити депутатів Белградської 
районної ради прийняті на попередніх пленарних засіданнях.

Доповідач: Ольга СТОЙНОВА - начальник загального відділу виконавчого апарату 
Белградської районної ради

Головуючий запропонував прийняти наступний регламент роботи пленарного 
засідання дев’ятнадцятої сесії районної ради - доповідачам з усіх питань по 7-10 хвилини, 
виступи - згідно Регламенту районної ради до 5 хвилин.

Депутат районної ради Іван НАСИПАНИЙ запропонував:

- у випадку відсутності доповнень та змін до проектів рішень проводити одне 
голосування замість двох, яке секретаріату пленарного засідання сесії фіксувати 
як голосування за їх прийняття «За основу» та «В цілому».

Головуючий оголосив проведення процедури поіменного голосування за прийняття 
регламенту роботи пленарного засідання дев’ятнадцятої сесії районної ради та за пропозицію 
депутата районної ради Івана НАСИПАНОГО.

Підсумки голосування:
«За» - 35, «Проти» - 0, «Утримались» - 0, не голосували - 0.

Затверджено наступний регламент роботи пленарного засідання дев’ятнадцятої сесії 
районної ради: доповідачам з усіх питань по 7-10 хвилини, виступаючим згідно Регламенту 
районної ради до 5 хвилин.

Підтримана пропозиція депутата районної ради Івана НАСИПАНОГО 
про проведення у випадку відсутності доповнень та змін до проектів рішень одного 
голосування замість двох, яке секретаріату пленарного засідання сесії фіксувати 
як голосування за їх прийняття «За основу» та «В цілому».

Розгляд питань порядку денного пленарного засідання дев’ятнадцятої сесії 
районної ради:

1. СЛУХАЛИ: з питання «Про звіт голови Белградської районної ради про свою 
діяльність за 2023 рік» Михайла САДАКЛІЄВА - голову Белградської районної ради

ПИТАННЯ: Насипаний І. А.

ВИСТУПИ: немає.

Зміни і доповнення до проекту рішення не надійшли.



Проведено одночасно поіменне голосування за прийняття за основу та в цілому 
проекту рішення з першого питання порядку денного пленарного засідання дев’ятнадцятої 
сесії районної ради.

Підсумки голосування:
«За» - 23, «Проти» - 3, «Утримались» - 8, не голосували -1.

Проект рішення прийнято за основу та в цілому (протокол поіменного голосування 
додається).

ВИРІШИЛИ: рішення районної ради № 157-VIII додається.

2. СЛУХАЛИ: з питання «Про стан виконання Приграми розвитку та функціонування 
української мови як державної в усіх сферах суспільного життя в Белградському 
районі на 2023-2025 роки у 2023 році» Дмитра ДІМИТРОВА - начальника відділу освіти, 
охорони здоров’я, культури та спорту Белградської районної державної (військової) 
адміністрації

ПИТАННЯ: немає.

ВИСТУПИ: немає.

Зміни і доповнення до проекту рішення не надійшли.

Проведено одночасно поіменне голосування за прийняття за основу та в цілому 
проекту рішення з другого питання порядку денного пленарного засідання дев’ятнадцятої 
сесії районної ради.

Підсумки голосування:
«За» - 35, «Проти» - 0, «Утримались» - 0, не голосували - 0.

Проект рішення прийнято за основу та в цілому (протокол поіменного голосування 
додається).

ВИРІШИЛИ: рішення районної ради № 158-VIII додається.

3. СЛУХАЛИ: з питання «Про інформацію Болградського районного відділу поліції 
ГУНП в Одеській області про стан законності, боротьби із злочинністю, охорони 
громадської безпеки і порядку на території Болградського району за 2023 рік» Сергія 
РЯПОВА - заступника начальника Болградського РВП ГУНП в Одеській області

ПИТАННЯ: Насипаний І. А.

ВИСТУПИ: немає.
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Проведено одночасно поіменне голосування за прийняття за основу та в цілому 
проекту рішення з третього питання порядку денного пленарного засідання дев’ятнадцятої 
сесії районної ради.

Підсумки голосування:
«За» - 35, «Проти» - 0, «Утримались» - 0, не голосували - 0.

Проект рішення прийнято за основу та в цілому (протокол поіменного голосування 
додається).

ВИРІШИЛИ: рішення районної ради № 159-VIII додається.

4. СЛУХАЛИ: з питання «Про інформацію Белградської окружної прокуратури щодо 
результатів діяльності на території Белградського району за 2023 рік» Вадима 
БУЛГАРА - прокурора Белградської окружної прокуратури

і

ПИТАННЯ: Насипаний І.А., Павлов О.С.

ВИСТУПИ: немає

Проведено одночасно поіменне голосування за прийняття за основу та в цілому 
проекту рішення з четвертого питання порядку денного пленарного засідання дев’ятнадцятої 
сесії районної ради.

Підсумки голосування:
«За» - 33, «Проти» - 0, «Утримались» - 1, не голосували - 1.

Проект рішення прийнято за основу та в цілому (протокол поіменного голосування 
додається).

ВИРІШИЛИ: рішення районної ради № 160-VIII додається.

5. СЛУХАЛИ: з питання «Про звернення депутатів Белградської районної ради щодо 
ремонту ділянки дороги від с. Мирнопілля до м. Арциз» Михайла САДАКЛІЄВА - 
голову Белградської районної ради

ПИТАННЯ: Анікіна І.П.

ВИСТУПИ: немає

Зміни і доповнення до проекту рішення не надійшли.

Проведено одночасно поіменне голосування за прийняття за основу та в цілому 
проекту рішення з п’ятого питання порядку денного пленарного засідання дев’ятнадцятої 
сесії районної ради.

Підсумки голосування:
«За» - 34, «Проти» - 0, «Утримались» - 0, не голосували - 1.
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Проект рішення прийнято за основу та в цілому (протокол поіменного голосування 
додається).

ВИРІШИЛИ: рішення районної ради № 161-VIII додається.

6. СЛУХАЛИ: з питання «Про звернення до Кабінету Міністрів України, Міністерства 
охорони здоров’я України щодо включення Комунального некомерційного 
підприємства «Арцизька центральна опорна лікарня» Арцизької міської ради 
до переліку закладів охорони здоров’я, визначених для надання медичних послуг 
за пакетом «Готовність до надання медичної допомоги в надзвичайних ситуаціях» 
Ігоря ЛАДО - депутата Белградської районної ради

ПИТАННЯ: Ладо І.А., Магдієв Г.Г., Драганова О.В., Стоянова А.А., Лозанюк С.М., 
Подольська О.Ю., Цушко Є.П., Романовський В.Г., Садаклієв М.М.

ВИСТУПИ: депутат Ігор ЛАДО зауважив що депутати не просять відібрати 
у Белградської ЦРЛ наданий пакет медичних послуг, а додатково включити до переліку 
та надати такий самий пакет для Арцизької ЦОЛ, який в неї відібрали у 2022 році 
та передали до Белградської ЦРЛ.

Садаклієв М.М. спитав у депутатів хто забрав пакет медичних послуг, та чи володіють 
вони інформацією, яким чином отримується пакет для надання медичних послуг. Михайло 
Михайлович зауважив, що існує норматив щодо надання вищезазначеного пакету, він 
надається одній лікарні на 200 тис. населення та повинно бути виконано ряд умов, які 
в минулому році Арцизька ЦОЛ не виконала та не претендувала на отримання даного пакету 
надання медичних послуг.

Анікіна І.П. запевнила депутатів що Арцизька ЦОЛ в 2023 і в 2022 році подавала 
заявку на отримання цього пакету медичних послуг, має всі умови та технічне забезпечення, 
все зроблене для того, щоб цей пакет послуг був, проблема тільки в тому що ці лікарські 
та медичні засоби, які вони підготували для надзвичайних ситуацій мають свій термін 
придатності, який вже спливає, а для того щоби їх поповнити потрібні додаткові кошти. 
Якщо відбудеться надзвичайна ситуація, то постраждалих будуть везти до Арцизької ЦОЛ 
і медичний заклад не буде готовим до цього, і як, після цього, буде виглядати Белградський 
район до складу якого входять усі громади.

Михайло Садаклієв зауважив, що він хотів би бачити, вказаний медичний пакет 
не тільки в Белградській лікарні, а ще і в Арцизькій та Тарутинській, але проблема в тому, 
що ці питання професійні, і вони мають вирішуватися фахівцями, а не в депутатському колі. 
На його думку, необхідно зібрати генеральних директорів медичних закладів, голів громад, 
фахівців та проаналізувати вимоги щодо отримання вказаного пакету послуг.

Депутат Ламбов П.Г. зазначив що мешканцям села Петрівськ та всього Тарутинського 
району (колишнього) ближче добиратися до Арцьзької лікарні ніж до Белградської.

Депутат Кальчев Б.Ф. відмітив, що краще було б надати можливість профільній 
комісії спочатку вивчити та обговорити вказане питання, та потім вже винести його 
на розгляд депутатського корпусу на пленарному засіданні сесії.

Михайло Садаклієв запевнив депутатів, що якщо профільна комісія розгляне 
це питання, то пленарне засідання сесії буде проведено через декілька днів, але попросив 
знайти компромісний текст звернення, а не такий який прописаний в цьому варіанті.

Младінова Х.В. нагадала колегам депутатам, що право на охорону здоров’я 
та медичну допомогу це конституційне право кожної людини, а також попросила тих колег 
які збираються голосувати за цей надважливий проект рішення «проти», або «утримався». 
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щоб вони просто уявили як їх, або їх рідних будуть 200 км везти по бездоріжжю для 
отримання термінової медичної допомоги. Попросила залишатися не депутатами 
і «крючкотворцами», а людьми і підтримати цей надважливий проект рішення.

Стоянова А. А. також звернулася до депутатів та попросила підтримати цей проект, 
зауважила що вони всі обрані людьми і дуже не хочеться бачити як люди будуть помирати 
в швидких за те що їм не встигли надати допомогу.

Драганова О.В. попросила депутатів не чіплятися до формувань та підтримати цей 
проект рішення, та зауважила що чудово розуміє що таке відстань та пандемія.

Михайло Садаклієв зазначив що цей пакет послуг призначений для надання 
медичних послуг у разі настання надзвичайних ситуаціях, а не для лікування хворих від 
пандемії коронавірусу про який всі говорять.

Ірина Анікина заперечила це, та зазначила, що в цей пакет послуг входить 
і лікування хворих від пандемії також, та зауважила що зараз йде війна і коли в Яворівський 
полігон влучила ракета і там було 120 поранених, як надавалася допомога, скільки можна 
було врятувати наших військових якби була готовність до цієї ситуації, а там була велика 
проблема в тому, що місцева лікарня була до цього не готова, а Арцизька лікарня до цього 
готова. Якщо щось трапиться буде не Арциз, а Белградський район за це відповідати, бо ми 
один район. Зазначила що депутати не кажуть забрати у Болграду цей пакет послуг 
та віддати до Арцизу, а можуть лише звернутися до адресатів щодо надання додаткового 
пакету Арцизькій ЦОЛ.

Подольська О.Ю. запропонувала запросити на пленарне засідання головних 
лікарів та спеціалістів компетентних з цього питання.

Романовський В.Г. запитав у депутатів, як взагалі відбувається надання пакетів 
медичних послуг для розуміння ситуації яка склалась.

Анікіна І.П. зазначила, що існує 60 пакетів фінансування НСЗУ. Спочатку 
подаються заявки від лікарень на ці пакети, потім йде узгодження з Одеською обласною 
радою, департаментом охорони здоров’я Одеської обласної державної адміністрації, 
південним округом НСЗУ, а потів вже з НСЗУ. Добре що Болграду надали цей пакет, але 
просимо додатково надати ще цей пакет Арцизу, бо в області вже є такі випадки де одному 
району надали два таких пакети, це Одеський район та Подільський район. Ми не просимо 
забрати, ми просимо додати додатково!

Романовський В.Г зауважив що дуже часто звучало слово «Додатково» 
та запропонував прописати в тексті звернення слово «Додатково», за умови збереження 
даного пакету за Белградською ЦРЛ.

Садаклієв М.М. запропонував створити редакційну комісію з депутатів, 
відредагувати текст звернення де буде прописано, що сьогодні в Белградському районі 
функціонує один пакет надання медичних послуг в надзвичайних ситуаціях, але цього 
недостатньо, та просимо додатково включити до переліку Арцизьку ЦОЛ. Запропонував 
постійній комісії районної ради з питань соціальної політики, охорони здоров’я, освіти, 
культури, молоді та спорту (ПК-4) розглянути текст звернення та прийняти компромісне 
рішення за яке проголосують усі депутати, винести остаточний проект для розгляду 
на пленарному засіданні дев’ятнадцятої сесії та оголосив перерву пленарного засідання.

У пленарному засіданні оголошено перерву для проведення засідання постійної комісії 
районної  ради з питань соціальної політики, охорони здоров ’я, освіти, культури, молоді та 

спорту (ПК-4) .

Після перерви продовжено пленарне засідання дев 'ятнадцятої сесії районної ради.

м. Болград, просп. Соборний, 149
Каб. № 206
Початок - 12 год. 00 хвилин
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Всього депутатів у районній раді 42 
Присутні на пленарному 
засідання сесії 35 депутатів

Запрошені: Віктор Дішлі - генеральний директор КНП «Белградська ЦРЛ» 
Белградської міської ради Одеської області.

Головуючий продовжив пленарне засідання дев’ятнадцятої сесії районної ради 
з розгляду шостого питання пленарного засідання дев’ятнадцятої сесії районної ради «Про 
звернення до Кабінету Міністрів України, Міністерства охорони здоров’я України щодо 
включення Комунального некомерційного підприємства «Арцизька центральна опорна 
лікарня» Арцизької міської ради до переліку закладів охорони здоров’я, визначених 
для надання медичних послуг за пакетом «Готовність до надання медичної допомоги 
в надзвичайних ситуаціях» та попросив голову постійної комісії районної ради з питань 
соціальної політики, охорони здоров’я, освіти, культури, молоді та спорту (ПК-4) Артема 
Булгару оголосити рішення постійної комісії

Булгару А.І. оголосив рішення ПК-4:
«Видалити з тексту звернення Белградської районної ради щодо включення 

Комунального некомерційного підприємства «Арцизька центральна опорна лікарня» 
Арцизької міської ради до переліку закладів охорони здоров’я, визначених для надання 
медичних послуг за пакетом «Готовність до надання медичної допомоги в надзвичайних 
ситуаціях речення: «У той час КНП «Белградська ЦРЛ» Белградської міської ради 
Одеської області обслуговує близько 70 тис. населення» та додав що ми не будемо робити 
порівняння двох лікарень, та прагнемо щоби дві лікарні отримали пакет для надання 
медичних послуг. Белградська лікарня вже має цей пакет послуг, просимо додатково надати 
такий пакет Арцизькій лікарні.»

Меньшенін О.В уточнив у депутатів, чи буде в зверненні звучати формулювання 
що цей пакет надається додатково для Арцизької лікарні? Бо якщо не буде слова 
«Додатково», то це буде означати що необхідно вилучити вказаний пакет послуг 
у Белградської лікарні та передати його Арцизькій.

Драганова О.В пояснила що якщо додати слово «Додатко» це буде означати 
що район вже має цей пакет та просить це один, ніхто далі читати та розбиратися не буде.

Романовський В.Г. виявив бажання отримати від авторів звернення пояснення, на 
який період розраховане це звернення (лише на 2024 рік або інший), бо з тексту звернення не 
зрозуміло період.

Головуючий надав слово для виступу генеральному директору КНП «Белградська 
ЦРЛ» Белградської міської ради для надання роз’яснення депутатам щодо можливості 
отримання додаткового пакету надання послуг на території одного району.

Віктор Дішлі пояснив, що на сьогодні цей пакет медичних послуг мають 17 
лікарень Одеської області, які відповідають усім вимогам Національної служби здоров’я 
України щодо контрактування за цим пакетом. Белградська ЦРЛ законтрактована також 
за цим пакетом, та пройшла багато перевірок та відповідає за всіма напрямами та вимогами. 
Одна з головних вимог НСЗУ - пакет послуг надається одній лікарні на обслуговування 
200 тис. населення, тобто якщо в нашому районі 154 тис. населення, то тільки одна лікарня 
має право мати цей пакет надання медичних послуг. Так само в інших районах та інших 
лікарнях, перелік лікарень які відповідають затверджується департаментом охорони здоров’я 
обласної державної адміністрації, всі лікарні перевіряються за всіма критеріями. Теоретично, 
в 2024 році цей пакет вже не можна передати до іншої лікарні району, бо контракт на 2024 
рік вже заключила Белградська ЦРЛ з НСЗУ. Дішлі В.В. зазначив також що в Подільському 
районі дві лікарні мають цей пакет медичних послуг, бо там кількість населення відповідає 
вимогам НСЗУ. Ознайомився з текстом звернення, та зауважив що в даному зверненні немає 
жодного слова про те, щоб надати двом лікарням право на отримання пакету медичних 
послуг.
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Булгару А. І. звернувся до депутатів підтримати цей проект якщо це не зашкодить 
Белградській лікарні, то є унікальна можливість зберегти один пакет послуг, та звернутися 
щодо надання додаткового фінансування за пакетом медичних послуг ще одній лікарні.

Головуючий запропонував провести процедуру поіменного голосування за основу 
проекту рішення з шостого питання порядку денного пленарного засідання дев’ятнадцятої 
сесії районної ради з урахуванням пропозиції ПК-4

Підсумки голосування:
«За» - 26, «Проти» - 0, «Утримались» - 8, не голосували -1.

за пропозицію депутата районної ради Володимира Романовського щодо доповнення тексту 
звернення депутатів районної ради словом «Додатково» по тексту де йде мова про надання 
пакету медичних послуг.

Підсумки голосування:
«За» -15, «Проти» - 9, «Утримались» - 10, не голосували - 1.

І
Проведено поіменне голосування за прийняття в цілому проекту рішення з шостого 

питання порядку денного пленарного засідання дев’ятнадцятої сесії районної ради.

Підсумки голосування:
«За» - 22, «Проти» - 7, «Утримались» - 5, не голосували -1.

Проект рішення прийнято за основу та в цілому (протокол поіменного голосування 
додається).

ВИРІШИЛИ: рішення районної ради № 162-VIII додається.

7. СЛУХАЛИ: з питання «Про депутатський запит депутатів районної ради 
Насипаного І.А. та Ламбова П.Г. до Белградської районної державної (військової) 
адміністрації» депутата районної ради Івана НАСИПАНОГО

ПИТАННЯ: немає

ВИСТУПИ: немає

Головуючий запропонував депутатам районної ради ознайомитися зі змістом 
депутатського запиту депутатів районної ради Івана НАСИПАНОГО та Ламбова П.Г. 
(додається) до голови Белградської районної державної (військової) адміністрації 
та прийняти відповідне рішення районної ради.

Зміни і доповнення не надійшли.

Проведено одночасно поіменне голосування за прийняття за основу та в цілому проекту 
рішення з сьомого питання порядку денного пленарного засідання дев’ятнадцятої сесії 
районної ради.

Підсумки голосування:
«За» - 22, «Проти» - 0, «Утримались» - 0, не голосували -13.

п



Проект рішення прийнято за основу та в цілому (протокол поіменного голосування 
додається).

ВИРІШИЛИ: рішення районної ради № 163-VIII додається.

8. СЛУХАЛИ: «Різне»

8.1. Начальника загального відділу виконавчого апарату районної ради Ольгу 
СТОЙНОВУ, яка проінформувала депутатів районної ради щодо результатів розгляду 
та реагування на депутатські запити депутатів Белградської районної ради Насипаного 
І.А. та Павлова О.С. прийняті на попередніх пленарних засіданнях, а саме рішення 
вісімнадцятої сесії від 21 грудня 2023 року № 155-УПІ та № 156-¥Ш.

8.2. Також начальник загального відділу виконавчого апарату районної ради Ольга 
СТОИНОВА нагадала депутатам районної ради що згідно з вимогами частини 3 статті 8 
Закону України «Про статус депутатів місцевих рад» на депутатів місцевих рад поширюється 
дія Закону України «Про запобігання корупції». Відповідно до абзацу першого частини 
другої статті 45 Закону особи, зазначені у пункті 1, підпунктах "а" і "в" пункту 2 частини 
першої статті 3 цього Закону (а це, зокрема, депутати місцевих рад) зобов’язані щороку 
подавати декларацію особи, уповноваженої на виконання функцій держави або місцевого 
самоврядування, за минулий 2023 рік відповідно до Закону, а також дотримуватися інших 
вимог фінансового контролю, передбачених зазначеним Законом, та рекомендувала подати 
декларацію за 2023 рік в строк до 31 березня 2024 року включно.

8.3. Голову Белградської районної ради Михайла САДАКЛІЄВА, який наприкінці 
засідання зазначив, що всі продовжують працювати на своїх виборчих округах: допомагати у 
вирішенні соціально-економічних проблем громад, збройним силам України, в рамках своїх 
повноважень волонтерам, ВПО та населенню.

Також Михайло Михайлович повідомив депутатам, що в травні цього року в місті 
Болград буде проведено Міжнародний Бессарабський економічний форум та закликав 
долучитися до участі в форумі, надавати проекти та доводити інформацію про форум 
до населення, підприємців, фермерів. Інформація щодо форуму є на сайті Белградської 
міської ради. Також в рамках цього форуму планується проведення трьох семінарів 
в м. Болграді, м. Арцизі та смт. Тарутине запросив всіх депутатів взяти участь в них. 
Подякував всім за роботу, побажав удачі, перемоги та миру.

Порядок денний пленарного засідання дев’ятнадцятої сесії районної ради розглянуто.
Зауваження та пропозиції стосовно порядку ведення пленарного засідання 

дев’ятнадцятої сесії районної ради від депутатів районної ради не надійшли.

Дев’ятнадцяту сесію Белградської районної ради Одеської області VIII скликання 
оголошено закритою.

Михайло САДАКЛІЄВ


